
PROTOKÓŁ Nr LII/10 

z LII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 11 października 2010 r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek  

 

Ustawowy stan Rady Miasta – 21 radnych.  W dniu 15.09.2010r. zmarł radny Kazimierz Lis. 

Obecnych: 18 radnych.  Nieobecni radni:  Andrzej Jaszczur i Zbigniew Dymiński. 

Rozpoczęcie sesji: godz. 9:00. 

 

Ad.1.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych,  

− stwierdził wymagane kworum i otworzył obrady, 

− poinformował, Ŝe sesja została zwołana na wniosek Burmistrza w trybie art.20 ust.3 ustawy o samorządzie 

gminnym, 

− początkowo porządek obrad wnioskowany przez Burmistrza przewidywał w pkt 4 projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Szczecinek i jego jednostkom podległym oraz warunki 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną,  

− Burmistrz wycofał jednak ten projekt uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe projekt uchwały wymagał zgłoszenia Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 

oraz Ministrowi Rolnictwa, co teŜ zostało uczynione, 

− organy te jednak formalnie nie zajęły jeszcze oficjalnego stanowiska, jedynie w rozmowach telefonicznych 

zasygnalizowały pewne uwagi do projektu uchwały, 

− decyzja, czy i kiedy projekt uchwały zostanie przedłoŜony do uchwalenia Radzie Miasta zostanie podjęta po 

wyraŜeniu na piśmie swoich uwag przez w/w organy. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem zmiany porządku obrad poprzez wykreślenie z niego w/w projektu 

uchwały. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę porządku 

obrad, który po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania. 

3. Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 

4. Uchwała w sprawie określenia stref cen (stawek taryfowych) dla taksówek przy przewozie taksówkami 

osobowymi na terenie Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

6. Zamknięcie  sesji. 
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Ad.2.  

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zamknięte obwody głosowania moŜna tworzyć w przypadku, gdy w danym obwodzie liczba wyborców 

wynosi minimum 15 osób, 

− zapytanie zostało skierowane do czterech instytucji, tylko dwie z nich: Szpital i Zakład Karny zgłosiły zamiar 

utworzenia takich obwodów. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”   podjęła: 

uchwał ę Nr LII/539/10   
w sprawie  utworzenia obwodów głosowania . 

 

Ad.3.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr LII/540/10 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały bud Ŝetowej. 

 

Ad.4  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  

i 2 głosach „przeciw”, 

− część członków Komisji uwaŜa, Ŝe Szczecinek jest zbyt mały, aby dzielić go na takie strefy, 

− jeśli juŜ wprowadzać strefy, to nie jak w projekcie uchwały od wysokości bunkra, ale dopiero od dawnej 

granicy zabudowań w Trzesiece. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− propozycja wprowadzenia stref moŜe budzić emocje,  

− nie ma jednak analogii między Szczecinkiem a takimi miastami jak np. Warszawa, 

− tam taksówka nie jedzie z jednego końca miasta na drugi, tylko poruszają się one w obrębie pewnych 

dzielnic, 

− w Szczecinku przejazd taksówki z centrum miasta do Trzesieki oznacza przejechanie duŜej odległości na 

pusto, 

− wprowadzenie stref oznaczać będzie pobieranie zwiększonych opłat tylko w jedną stronę i tylko na obszarze 

drugiej strefy, 

− klienci nie powinni tego zbytnio odczuć, ale taksówkarze twierdzą, Ŝe dla nich ma to znaczenie, 

− uwaŜa, Ŝe to słuszna uchwała. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− podał przykład tzw. dogadywania się klienta z taksówkarzem co do ceny za przejazd z Czarnoboru do 

centrum miasta, 

− gdyby nie wprowadzać stref taryfowych, to taki sposób negocjowania cen moŜna byłoby stosować takŜe  

w innych przypadkach, 

− zapytał, czy inna stawka była stosowana przez taksówkarzy przed przyłączeniem Trzesieki do Szczecinka? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe wtedy stosowana była inna stawka, tzw. taryfa zamiejscowa. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− stwierdził, Ŝe jeśli tak to wygląda, to wprowadzenie stref jest zasadne. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− wyraził pogląd odmienny, Ŝe przedtem mieszkańcy Trzesieki byli mieszkańcami innej gminy,  ale teraz są 

mieszkańcami Szczecinka i powinni być traktowani jednakowo. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− podtrzymał swoje stanowisko. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− uwaŜa, Ŝe moŜna zmienić propozycję granic stref, jeśli chodzi o ich układ w taki sposób, aby odpowiadało to 

granicom sprzed przyłączenia Trzesieki i Świątek. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe podział został zaproponowany po dokładnej analizie, 

− nie chodziło o powrót do poprzednich granic miasta,  

− granice stref zaproponowano w oparciu o odległości od centrum miasta na zasadzie tzw. „cyrkla”. 
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Roman Matuszak radny: 

− jeśli dotychczas tym zagadnieniem rządziła cena umowna, to moŜna by to pozostawić. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypadki cen umownych zdarzały się tylko na trasie do Czarnoboru,  

− dogadywanie się co do ceny nie było stosowane przy przewozach do Trzesieki lub na Świątki, 

− uwaŜa, Ŝe naleŜy dać taksówkarzom szansę. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zgłosił wniosek o wprowadzenie następujących zmian do projektu uchwały: w §1 ust.1 pkt 2  wykreślić ppkt: 

lit. „a” i wykreślić ppkt: lit. „d” oraz zmienić treść ppkt: lit. „c” poprzez wpisanie „granica strefy na wysokości 

Sójczego Wzgórza”. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe taksówkarzy obowiązuje stosowanie taksomierzy, które są  kasami fiskalnymi, 

− niewłączanie taksomierza jest działaniem niezgodnym prawem. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− Klub Radnych bardzo dokładnie przeanalizował poruszany problem spotykając się w tej sprawie zarówno  

z taksówkarzami jak i z Burmistrzem, 

− Klub Radnych PO poprze projekt uchwały zaproponowany przez Burmistrza. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− przyznał rację radnemu Markowi Ogrodzińskiemu. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, o ile wzrośnie cena za przejazd w drugiej strefie taryfowej? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie jest pewien, ale chyba o 100%. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania nad wnioskiem merytorycznym zgłoszonym przez 

radnego Wiesława Drewnowskiego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 4 głosach „za” 

odrzuciła wniosek radnego Wiesława Drewnowskiego. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 



-  - 5

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 11 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 3 głosach „przeciw” 

podjęła: 

uchwał ę Nr LII/541/10 

w sprawie okre ślenia stref cen (stawek taryfowych) dla taksówek pr zy przewozie taksówkami 

osobowymi na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.5.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− do zamiany nieruchomości z firmą Winkiel nie doszło. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− czy decyzja firmy Winkiel jest ostateczna? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeszcze dwa tygodnie wcześniej wszystko było uzgodnione, 

− w ostatniej chwili przedstawiciel firmy Winkiel poinformował, Ŝe wycofał się inwestor, dla którego firma miała 

budować obiekt na zamienionej działce, 

− firma Winkiel nie rezygnuje z zamiany ostatecznie, ale nie chce dalej blokować Miastu moŜliwości sprzedaŜy 

tej nieruchomości. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− planowana pierwotnie zamiana nieruchomości miała na celu przejęcie przez Miasto targowiska, 

− w takim razie co dalej z tym targowiskiem? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zakłada się, Ŝe nieruchomość zostanie sprzedana, 

− wówczas za pieniądze uzyskane z tej sprzedaŜy będzie moŜna odkupić od firmy Winkiel targowisko i je 

wyremontować,  

− drugi wariant to szukanie nowego miejsca na targowisko miejskie, ale tym zajmować będą się juŜ 

nowowybrane władze Miasta. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr LII/542/10 

w  sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 
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Ad. 6.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podał komunikat, Ŝe następna – ostatnia sesja Rady Miasta obecnej kadencji planowana jest na 8 listopada, 

− poprosił, aby wszyscy radni na ostatniej sesji wystąpili w togach uszytych z okazji 700-lecia Miasta, 

− wobec zrealizowania porządku obrad zamknął LII sesję Rady Miasta Szczecinek. 

 

Obrady zakończono o godz.9:40 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                           Jerzy Kania 


